
The liability is on you when you are the last to serve alcohol at your business to a 
patron involved in an accident. Protect yourself by attending a FREE Cantonese/
Mandarin/English class to better recognize the signs of intoxication. Register today 
as space is limited. BASSET-certified business owners and servers will learn how 
to:  
o Comply with state laws and local ordinances
o Take steps when dealing with overconsumption to protect both client and business
o Better identify fake ID cards and stop serving to underage youth

Illinois Liquor Control Commission 

FREE Two Day Responsible Beverage Service Training 

(BASSET Certified) 

Support for this training provided by the Illinois Department of Human Services 

Must attend both days to be certified. 
To register please contact Kevin Trieu at 312-372-7070 ext 230 or kevin@asianhealth.org 

mailto:ted.penesis@illinois.gov


如果您是酒吧中最後一個賣酒給出了事故的客人的侍應生，您就負有全部責任。為

保護您自己，請參加免費的培訓課程來學會更好地辨別醉酒跡象。

座位有限，請今天就報名。

通過酒類銷售服務人員教育培訓項目認證的酒吧業主以及侍應生將學會如何：

o 遵守州的法律以及地方法規

o 採取行動防止客人過量飲酒，以保護客人和自己的生意

o 更好地辨別假身份證，以避免向未成年人售酒

伊利諾州酒類管理局

免費為期兩天的具有責任感酒類銷售服務人員培訓

（通過酒類銷售服務人員教育培訓項目認證）

欲通過認證，必須參加兩天課程。

報名請聯繫伍小姐，電郵：miny@asianhealth.org  電話 312-372-7070 ext.221。

该项目由伊利诺伊州人力资源服务部提供支持

http://www.dontbesorry.org/chinatown.htm



